

TABLE OF CONTENTS

目 录

油水分离铜网材料的制备及分离效率研究

Study of Preparation and Separation Efficiency of Oil-Water Separation Materials

徐向辉, 叶乾乾, 金文中, 安俊超.....1

不同复合材料机械连接强度性能对比分析

Comparative Analysis of Mechanical Joint Strength of Different Composite Materials

杨梦粤, 李磊.....9

中锰铸铁磨粒磨损机制的研究

Study on Abrasive Wear Mechanism of Medium Manganese Cast Iron

杨宇诗, 朱可, 赵四勇, 曾建民.....16

水射流辅助激光加热处理氮化硼表面硬化研究

Study on Surface Hardening of Boron Nitride in Composite Laser Water Injection Heat Treatment

王树才.....25

SnO/AIN 压电门控二维复合薄膜场效应晶体管的制备及电学特性

Preparation and Electronic Properties of Piezopotential Gated Two-Dimensional SnO/AIN Composite Thin Film FETs

张哲, 李梦轲, 韩月, 姜珊, 刘俊, 柳婕, 刘阳, 李旺.....31

预处理对 Al-Mg-Si 合金蠕变时效行为及力学性能的影响

Effects of Pre-Treatments on Creep Aging Behaviors and Mechanical Properties of Al-Mg-Si Alloy

罗书径, 邓运来, 戴青松, 王宇.....40

单原子催化剂的研究进展

Recent Research Progresses on Single Atom Catalyst

蔡秋兰, 叶春林.....48